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PROTOKÓŁ Nr  XXXVIII/2017 

z XXXVIII Sesji VII Kadencji Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Szczecinek w dniu 27 lutego 2017 roku 

 

Ustawowy skład Rady Miasta: 21 radnych.  

Obecnych: 18 radnych, według załączonej listy obecności.  

Nieobecni radni: Grażyna Kuszmar, Zdzisław Miechowiecki, Paweł Kwak. 

 

Otwarcie Sesji RM: godz.8:00. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przywitała zebranych stwierdzając wymagane kworum, tj. 18 radnych,  

 otworzyła sesję, przedstawiając porządek obrad:     

  

1. Otwarcie sesji. 

2. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2017 rok. 

3. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2017-2025. 

4. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny od osoby fizycznej 

spółdzielczego własnościowego prawa do lokalu mieszkalnego.  

5. Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/324/2017 z dnia 30 stycznia 2017 r. w sprawie trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli i szkół, dla których Miasto Szczecinek nie jest organem 

prowadzącym oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania. 

6. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.2. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:  

 otworzyła dyskusję. 

 

Maciej Batura Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami „za i 2 głosami 

„przeciw”,  

 rekomenduje projekt uchwały pod obrady Rady Miasta. 

 

Andrzej Grobelny Radny: 

 stwierdził, że Klubu Razem dla Szczecinka nie przekonuje argumentacja Burmistrza, 

 uważa, że podwyższenie kwoty deficytu jest niepotrzebne, 

 dodał, że nie uwzględniono wniosku Klubu o budżet obywatelski, więc Klub będzie głosować przeciw. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:  

 ze względu na brak dalszych uwag, przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw” podjęła uchwałę: 

 

Nr XXXVII/333/2017  

w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2017 rok. 

 

Ad.3. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:  

 otworzyła dyskusję. 

 

Maciej Batura Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 poinformował Radę, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami „za, przy 1 głosie 

„wstrzymujących się”. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:  

 ze względu na brak uwag, przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę: 

 

Nr XXXVII/334/2017  

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2017-2025. 

 

Ad.4. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:  

 otworzyła dyskusję. 

 

Maciej Batura Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie 6 głosami „za”,  

 rekomenduje projekt uchwały pod obrady Rady Miasta. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:  

 ze względu na brak uwag, przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr XXXVII/335/2017  

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny od osoby fizycznej spółdzielczego 

własnościowego prawa do lokalu mieszkalnego. 
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Ad.5. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:  

 otworzyła dyskusję. 

 

Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

 poinformował zebranych,  że Komisja jednogłośnie pozytywnie 5 głosami „za” zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Jacek Pawłowicz Radny: 

 stwierdził, że można było się tego spodziewać, że dzisiaj będziemy musieli wprowadzać te zmiany  

do uchwały, 

 jako Klub Radnych Razem dla Szczecinka mówiliśmy o tej sprawie w maju 2016 roku, 

 Klub uważa, że nie można rozliczać dotacji w formie zaliczkowej, 

 dodał, że Klub w tej sprawie złożył do Przewodniczącej swoje uwagi do uchwały w sprawie trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli i szkół, dla których Miasto Szczecinek nie jest organem 

prowadzącym, niestety Pani Przewodnicząca to zbagatelizowała, 

 nie rozumie jak można, mając do dyspozycji obsługę prawną w Ratuszu, bagatelizować słuszne,  

jak się okazuje, uwagi radnych Razem dla Szczecinka.  

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta Szczecinek: 

 nie przypomina sobie, aby radny Pawłowicz zgłaszał wniosek o nieprawidłowościach związanych  

z zaliczkowym przekazywaniem dotacji dla przedszkoli,  

 nadmienił, że Komunalne Centrum Usług Wspólnych ma swoją obsługę prawną, która przygotowuje  

i sprawdza wszystkie akty prawne, które są następnie przedstawiane na Sesji Rady Miasta, 

 podkreślił, że projekty uchwał w tym zakresie nie są opiniowane przez obsługę prawną Urzędu Miasta, 

 dodał, że to nie jest tak, że z całą pewnością jest to zapis niezgodny, nasza uchwała nie została 

zakwestionowana przez nadzór prawny Wojewody, 

 wyjaśnił, że zmiana została zasygnalizowana przez Regionalną Izbę Obrachunkową  

już po opublikowaniu uchwały w Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego, 

 nadmienił, że w/w zmiany mają charakter kosmetyczny, dlatego aby nie generować konfliktów, 

postanowiono wyprzedzić spór z RIO i zaproponować zmiany w uchwale, 

 dlatego nie do końca jest tak, jak mówi radny Pawłowicz, nadzór prawny Wojewody inaczej do tego 

podchodzi, 

 reasumując dodał, że Wojewoda uważał, że nasza uchwała jest zgodna z prawem. 

 

Marcin Bedka Radny: 

 wielokrotnie na tej sali słyszeliśmy o tym, jak to niemerytoryczna jest opozycja, jak widać jest opozycją 

merytoryczną, nie jest opozycją totalną jak większość waszych kolegów partyjnych, tylko jest 

rozsądnym podejściem do sprawy, którego nikt nie słucha.  
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Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:  

 prosi radnego Bedkę, aby sobie darował tego rodzaju uszczypliwości, w których jest niewiele prawdy, 

 ze względu na brak uwag, przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr XXXVII/336/2017  

w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/324/2017 z dnia 30 stycznia 2017 r. w sprawie trybu udzielania  

i rozliczania dotacji dla przedszkoli i szkół, dla których Miasto Szczecinek nie jest organem 

prowadzącym oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania. 

 

Ad.6. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:  

 ze względu na wyczerpanie porządku obrad, zamknęła sesję Rady Miasta. 

 

Obrady Rady Miasta zakończono o godz. 8:10.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

     Protokołowała:                                                                                       Przewodnicząca Rady Miasta: 

  Katarzyna Mołczun                  Katarzyna Dudź 


	Ustawowy skład Rady Miasta: 21 radnych. 
	Obecnych: 18 radnych, według załączonej listy obecności. 
	Nieobecni radni: Grażyna Kuszmar, Zdzisław Miechowiecki, Paweł Kwak.



